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Grundejerforeningen Harevænget, 

mødereferat 2020 
Emne: Generalforsamling 

 

Formål med mødet: General orientering, Regnskab, Budget, indkomne forslag, valg af 

bestyrelsesmedlemmer og formand samt suppleant, eventuelt. 

Ordstyrer: Finn 

Referent: Thomas Lykke 

Dato: 25-06-2020 

Tidspunkt: 19:30 

Sted: Harevænget 29 

Bestyrelsesmedlemmer: Torben (Formand), 

Anders, Ulrik og Thomas 

 

Ikke fremmødt: 

Steffen 

 

Antal fremmødte medlemmer: 4 personer 

 

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  

1. Valg af ordstyrer 

 

2. Valg af referent 

 

3. General orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Årsregnskab 2019 

 

 

 

 

 

5. Budget 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen forslog Finn 

 

Bestyrelsen forslog Thomas, fra bestyrelsen 

 

Generalforsamlingen er rykket i marts måned pga. 

Covid-19 

 

Ingen sne, meget lidt saltning 

 

Hurtig kørsel, klager. Torben har været rund med 

sedler i postkasserne 

 

Harevænget 39 er kommet til salg. Kommunen har 

informeret at byggetilladelsen udløber i august måned 

2022 

 

Arrangementer i 2019 

- Arbejdsdag 

- Sant hans 

- Vejfest med 25 deltagere 

 

 

Ulrik gennemgik regnskabet for 2019. 

Mild vinter, i forhold til udgiften for snerydning 

Rente på ca. 1% stopper pr. 1. juli 2020 

Der hensættes 30.000 kr. årligt til vejfonden. 

Regnskabet godkendt. 

 

Ulrik gennemgik budgettet 2019. 

Budgettet for snerydningen fastholdes 

Hensættelse af 30.000 kr. vejfonden indtil der er en 

afklaring fra kommune 

Abonnementet fastholdes: 750,- pr. år. for boliger 

under 100 kvm og 1.000,- kr. for boliger over 100 kvm. 

Renteudgifter udgår. 

Budgettet godkendt. 
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6. Indkomne forslag fra medlemmer 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer, 

formand og suppleant 

a) Valg af formand, Torben Møller 

nr. 5, genopstiller 

b) Der skal vælges 2 bestyrelses 

medlemmer. Anders og 

Thomas genopstiller 

c) Suppleant 

 

8. Valg af revisor, Finn nr. 25, 

genopstiller 

 

9. Evt. 

Ingen indkomne forslag. 

 

a) Torben, valgt som formand 

b) Anders og Thomas valgt som 

bestyrelsesmedlemmer 

c) Lisa nr. 29 er valgt for 2 år 

 

 

 

 

 

Finn, nr. 25, valgt. 

 

 

Ingen 

 


